
obecni 12

wszyscy 15

procent 80,00 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XII sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 26
sierpnia 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław nieobecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław nieobecny  

15 ZAWADA Zdzisława nieobecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XI Nadzwyczajnej sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P.
Mateusz Mania, witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony
danych osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do
elektronicznego głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność
do podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 12.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Mania poinformował o dopisaniu punktu wystąpienia Radnych Rady
Powiatu Będzińskiego przed podjęciem uchwał. Porządek obrad Radni przyjęli ze
zmianą.

głosowanie Przyjęcie porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Miasta.
Protokoły z X i XI sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.
Brak pytań, ponieważ Burmistrz był nieobecny na sesji. 

5. Wystąpienie Radnej Powiatowej
Biorąca udział Radna Powiatowa Zofia Gajdzik poinformowała o podjętych przez
Powiat uchwał  w sprawie ulicy Sobieskiego (ścieżek rowerowych i Centrum
przesiadkowym). Przedstawiła sytuację Szpitala, termomodernizacji budynku oraz
otworzonych działach okulistyki, intensywnej opieki, rezonansu magnetycznego oraz
profilaktycznych. Radna Chmielewska zapytała o okulistykę czy to jest doraźna
pomoc i czy na intensywnej opiece przyjmowani są pacjenci z zespołu szpitalnego
czy jest to jest zgłaszane do struktur jako wolne oddziały w razie potrzeby
przekazania osób w stanie wymagającym. Na to pytanie Radna Gajdzik powiedziała,
że się dowie i informację przekaże telefonicznie. Radna Kupczak poruszyła problem z
chodnikiem na ul. Długosza. Radna Gajdzik poinformowała, że takie inwestycje są
uzgadniane z Burmistrzem, który powinien wystosować pismo do Powiatu, aby to
ujęli w budżecie na przyszły rok (co wiąże się z partycypacją w kosztach). Radny
Krystecki poruszył kwestię wyjęcia szyn na przejeździe z ul.Sobieskiego-Skłodowska.
Radna Gajdzik poinformowała, że dla PZD został zwiększony budżet na ten rok na
sprawy bieżące, więc będzie monitorować tą sprawę. Radny Krystecki poruszył
temat doświetlenia skrzyżowania ul. Sobieskiego, Źrałków i Jaworznik (przejścia dla
pieszych). Radna Gajdzik powiedziała, że ona też pisała do powiatu w tej samej
sprawie i uzyskała odpowiedź taką, że możliwe będzie to w przyszłym roku po
zaplanowaniu zadań wspólnych z Tauronem. Radny Krystecki poinformował, że złożył
w zeszłym roku prośbę o zabezpieczenie kwoty 12 tys. w budżecie na oznakowanie
przejścia dla pieszych (ograniczenie nad przejściem). Radna poinformowała, że
będzie rozmawiała w tych kwestiach. Radna Rogalska poruszyła kwestię
monitorowania wzmożonego ruchu na ulicy Starej. Radna Gajdzik powiedziała, że też
widzi z tym problem, ale pomysłu osobiście nie ma, jedynie pozostaje karać za
prędkość i tonaż. Radna Chmielewska zasygnalizowała o braku oświetlenia i pobocza
na odcinku drogi z Będzina do Czeladzi (Boleradz). Radna Gajdzik powiedziała, że
przyjęła to i postara się "przelać na papier" ten temat.   

6. Podjęcie uchwał w sprawie:
6.1. Projekt uchwały nr 116 /2019 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Wojkowice na lata 2019-2028

głosowanie Projekt uchwały nr 116 /2019 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Wojkowice na lata 2019-2028

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.2. Projekt uchwały nr 117 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 117 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA



6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.3. Projekt uchwały nr 118 /2019 w sprawie : zmiany uchwały Rady Miasta
Wojkowice nr XI.108.2019 z dnia 9 lipca 2019 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego przeznaczonego na spłatę w 2019 r. całości
wcześniej zaciągniętego zobowiązania z tytułu pożyczki zaciągniętej w
2017 r.

głosowanie Projekt uchwały nr 118 /2019 w sprawie : zmiany uchwały Rady Miasta
Wojkowice nr XI.108.2019 z dnia 9 lipca 2019 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego przeznaczonego na spłatę w 2019 r. całości wcześniej
zaciągniętego zobowiązania z tytułu pożyczki zaciągniętej w 2017 r.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU



12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.4. Projekt uchwały nr nr 119 /2019 w sprawie : w sprawie zmiany
uchwały Rady Miasta Wojkowice nr VI.61.2015 z dnia 30 marca 2015 r. w
sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży
służbowych radnych Rady Miasta Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr nr 119 /2019 w sprawie : w sprawie zmiany uchwały Rady
Miasta Wojkowice nr VI.61.2015 z dnia 30 marca 2015 r. w sprawie zasad
przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych
Rady Miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 10 83.33 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 2 16.67 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek PRZECIW

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej PRZECIW

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.5. Projekt uchwały nr 120 /2019 w sprawie : zmiany uchwały Nr
X.105.2019 Rady Miasta Wojkowice z dnia 24 czerwca 2019 r w sprawie
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego



głosowanie Projekt uchwały nr 120 /2019 w sprawie : zmiany uchwały Nr X.105.2019 Rady
Miasta Wojkowice z dnia 24 czerwca 2019 r w sprawie określenia wzoru wniosku
o wypłatę dodatku energetycznego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.6. Projekt uchwały nr 121 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na
przejęcie od Powiatu Będzińskiego zadania publicznego zarządzania
odcinkami dróg powiatowych w zakresie pełnienia funkcji inwestora w celu
realizacji zadania pn. : „ Budowa przystani rowerowej wraz z budową
ścieżki rowerowej w Wojkowicach przy ul. Plaka”

głosowanie Projekt uchwały nr 121 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na przejęcie od
Powiatu Będzińskiego zadania publicznego zarządzania odcinkami dróg
powiatowych w zakresie pełnienia funkcji inwestora w celu realizacji zadania pn.
: „ Budowa przystani rowerowej wraz z budową ścieżki rowerowej w Wojkowicach
przy ul. Plaka”

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.7. Projekt uchwały nr 122 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na
przejecie od Powiatu Będzińskiego zadania publicznego zarządzania
odcinkami dróg powiatowych w zakresie pełnienia funkcji inwestora w celu
realizacji zadania pn. „ Budowa zintegrowanego centrum przesiadkowego
A-R w Wojkowicach wraz z budową dróg rowerowych prowadzących do
punktu przesiadkowego”

głosowanie Projekt uchwały nr 122 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na przejecie od
Powiatu Będzińskiego zadania publicznego zarządzania odcinkami dróg
powiatowych w zakresie pełnienia funkcji inwestora w celu realizacji zadania pn.
„ Budowa zintegrowanego centrum przesiadkowego A-R w Wojkowicach wraz z
budową dróg rowerowych prowadzących do punktu przesiadkowego”

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.8. Projekt uchwały nr nr 123 /2019 w sprawie : ustalenia wysokości opłat
za korzystanie z wychowania przedszkolnego w Przedszkolu im. „Przyjaciół
Bajek” i oddziałach przedszkolnych w Szkole Podstawowej nr 1
prowadzonych przez Gminę Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr nr 123 /2019 w sprawie : ustalenia wysokości opłat za
korzystanie z wychowania przedszkolnego w Przedszkolu im. „Przyjaciół Bajek” i
oddziałach przedszkolnych w Szkole Podstawowej nr 1 prowadzonych przez
Gminę Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA



7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU

6.9. Projekt uchwały nr 124 /2019 w sprawie : przyjęcia lokalnego
programu działalności szkół „ Grant oświatowy w Gminie Wojkowice”.

głosowanie Projekt uchwały nr 124 /2019 w sprawie : przyjęcia lokalnego programu
działalności szkół „ Grant oświatowy w Gminie Wojkowice”.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 26 sierpnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław BRAK GŁOSU

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława BRAK GŁOSU



7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Przewodniczący Mania poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie interpelacji
złożonych przez radnego Andrzeja Sitko w sprawie remontu II części drogi osiedlowej
w osiedlu PKWN od Sobieskiego Nr 245 do poczty oraz pielęgnację kwiatów w Parku
Miejskim od fontann do muszli koncertowej oraz radnej Grażyny Niedbała w sprawie
utrzymania czystości i porządku na terenach miejskich. Radny Klimek poinformował
o zgłoszeniu przez mieszkankę ulicy Kilińskiego prośby o naprawę uszkodzonego
chodnika (uwzględnić w planie budżetowym) oraz poprosił o przycięcie tui, które
zasłaniają widoczność na wyjeździe z ulicy Akacjowej na ulicę Maszyńsko. Radny
Krystecki przypomniał o złożonej już interpelacji o uzupełnieniu ubytków na ulicy
Źrałków. Naczelnik Nowak poinformowała, że na tej ulicy nic się nie zmieniło,
fakturowany jest ostatni etap remontów cząstkowych i następnym elementem
będzie zlecenie uzupełnienie ubytków. Radny Krystecki przypomniał o złożonej w
styczniu interpelacji w sprawie usunięcia pni w sposób ekologiczny na ul. Maszyńsko
w pasie drogowym drzew, które zostały wycięte. Radny Krystecki podziękował za
przycięcie odrostów na ul. Skłodowskiej i Maszyńsko, natomiast zgłosił nie przycięcie
gałęzi przed lustrem na tym skrzyżowaniu. Naczelnik Nowak poinformowała, że
kwestia gałęzi została zlecona Wojkowickim Wodom. Radny Krystecki przypomniał
jeszcze o interpelacji z maja w sprawie uprzątnięcia terenu na odcinku drogi łączącej
ul.Drzymały z Sobieskiego poprosił o przycięcie. Radny Klimek poruszył kwestię
wysypiska śmieci przy moście na ul. Kosynierów oraz przedstawił zapytanie
mieszkańców kto monitoruje stan techniczny tego mostu. Radna Musiał zapytała o
osobę odpowiedzialną za pojemniki z odzieżą PCK na terenie gminy i Wspólnot
Mieszkaniowych(utrzymanie czystości wokół nich). Naczelnik Nowak powiedziała, że
pojemniki, które są na terenie gminy to gmina ma zawarte umowy min. również z
PCK, ale one są również na terenie Wspólnot i dlatego, albo się monitoruje do gminy
albo do wspólnot, a one bezpośrednio do właścicieli i można to sprawdzić w pokoju
nr 7. Radny Sitko zapytał o to, czy coś się zmieniło w sprawie p.Opary oraz poruszył
kwestię terenu pod garażami za przedszkolem (sprawa SRK). Odpowiedzi udzieliła
Naczelnik Nowak informując, że w miesiącu kwietniu na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej była prowadzona rozmowa, aby zostały podjęte takie
działania zmierzające do tego, aby iść w kierunku wydania decyzji nakazowej i to
postępowanie jest w toku i w miesiącu wrześniu zostanie wydana taka decyzja.
Natomiast w kwestii SRK zostaną przeprowadzone rozmowy. Radna Kosmalska
zapytała czy skończona jest hala na Eko-Bolesławie. Naczelnik Nowak
poinformowała, że była z kolegą z wydziału tam w piątek i jeszcze jest nie skończona
i właściciele poinformowali, że potrzebują jeszcze ok. miesiąca. Przewodniczący
Mania podziękował Urzędowi Miasta i Wojkowickim Wodom za "odkopanie" chodnika
na ulicy Głowackiego po stronie nieparzystej od strony Długosza i poprosił o
zabezpieczenie na przyszły rok środki w budżecie miasta na trochę szersze
"wykopaliska archeologiczne". Poprosił, aby przeprowadzić akcję oczyszczania
chodników na działkach niezamieszkałych(wezwać właścicieli) i ponawia, żeby
chodniki były oczyszczane systematycznie. Radny podziękował również za przycięcie
drzew i poprosił o wpisanie na listę na następny rok. 

8. Wystąpienia mieszkańców uczestniczących w obradach sesji.
Uczestniczący w sesji mieszkaniec p.Kowalik zapytał o obchody 15 sierpnia (czemu
nie ma) oraz o wykoszenie trawy wokół pomnika przy SP1 (czy to jest w gestii
prywatnych osób czy podlega pod urząd) jak również poruszył temat zarośniętego
terenu koło rzeki Wielonka przy stacji benzynowej, spotkania miejscowości, które
należą do Związku Metropolitarnego oraz polityki emigrantów(czy będzie narzucana
ilość przyjmowania obcych w Wojkowicach). Przewodniczący Mania poinformował, że
Biuro Promocji Miasta nie uwzględniło żadnych uroczystości w tym roku
kalendarzowym na 15 sierpnia jedynie uroczystości państwowe na 3 maja i 11
listopada i także biuro rady do tych uroczystości przystępuje. Odpowiedzi udzielił
p.Skarbnik Skrobek informując, że w kwestii imigracji nie otrzymaliśmy żadnej
informacji od przedstawiciela rządu Rzeczypospolitej, jako by polityka w tym
zakresie miałaby się zmienić, więc najprawdopodobniej się nie zmieniła. Skarbnik
poinformował, że zieleń przy szkole leży w gestii dyrektora szkoły, a jeżeli jest to pas
drogi publicznej to wydział gospodarki komunalnej. Naczelnik Nowak poinformowała,
że zostało wystosowane pismo do Wód Polskich, które administruje i zarządza
wszystkimi ciekami w Wojkowicach i w miesiącu czerwcu otrzymaliśmy pismo, że są
na etapie przygotowywania się do przeprowadzenia postępowania przetargowego,
także koszenia wałów można się spodziewać w miesiącu wrześniu.              

9. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący Mania poinformował, że najbliższa sesja odbędzie się 16 września
2019r. W dniu 23 września odbędzie się budynku w SP3 spotkanie Komisji Łączonych



w sprawie reorganizacji połączeń autobusowych na terenie Gminy Wojkowice,
informacja ta zostanie przekazana do Proboszczów Parafii Św.Antoniego oraz NMP w
celu wygłoszenia informacji-zaproszenia na mszach świętych, zaproszenia dla
Radnych Rady Powiatowej p.Gajdzik i D.Kowalik oraz Przedstawicieli Związku
Metropolitarnego. Poinformował również o zaproszeniu na pasowanie do Sp1 oraz o
złożonych wnioskach 3 radnych, które przekaże Skarbnikowi (dotyczą nieobecności
na sesji). Radny Krystecki poruszył temat 15 sierpnia i poprosił Przewodniczącego o
to, żeby pamiętać o tych obchodach. Skarbnik dodał, że Rada Miasta podobnie jak
Burmistrz jest przedstawicielem gminy i nie ma żadnych przeszkód, aby w tym
zakresie przejąć nie tylko inicjatywę, ale rzeczywiście podejmować działanie, więc
nie widzi żadnych okoliczności, żeby miały uniemożliwić tego typu obchodzenie
świąt, chodzi o to , żeby tylko z odpowiednim wyprzedzeniem przedstawić tą
propozycję i ona na pewno będzie zrealizowana.    

10. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mateusz Mania ogłosił zakończenie obrad XII
sesji.


